
Z Á P I S – 13 

Schůze územní skupiny č. 8 - dne 19. 3. 2024 

Přítomni: Petr Ptáčková, Kateřina Landová, Markéta Sadovská, Jiří Vraj, Vladimíra Hrušková 

Omluveni: Jan Kadlec, Jan Janoušek, Zdeněk Lanz, Marek Šmída 

Nepřítomni: Jan Mašek, Martin Novotný, Martin Kolář 

Program: 

1. Uvítání členů a hostů 

2. Zpráva ze schůze Územní komise – březen 

3. Úpravy u Malého jezu 

4. Info – ukliďme Česko 

5. Participativní rozpočet – nová výzva 

6. Nové podněty 

7. Diskuse 

8. Závěr, termín další schůzky 

 

1. Schůzi zahájila předsedkyně skupiny V. Hrušková. Přivítala přítomné členy. 

2. ÚzKom. – Info k akci Ukliďme Česko – kde je možno vyzvednout ochranné pomůcky. Byla 

přislíbena finanční podpora na občerstvení (cca Kč 50,-- os.). Urgence vyjádření k dopravě 

v Havl. Kol. 

3. P. Ptáčková byla na jednání s jednatelem SD P. Šindelářem. Jednali o:  

- sjednocení prvků u  Maláku  

- u nového občerstvení U Táty je problém se zahrádkáři  

- stavba loděnice se legalizuje – posuzuje Stavební úřad,  

- stánek se zmrzlinou zůstává, nájemce stejný jako stánek U Táty, upraví se vzhled, upraví 

se i cesta před loděnicí. 

4. Ukliďme Česko – viz. Bod. 2 

5. Nová výzva Particip. Rozpočtu – zatím není žádný podnět z Havl. Kol. 

6. Nové podněty:  

a) více WC ve městě   

b) na cyklostezce doplnit koše na psí exkrementy  

c) na břehu Mlýnské stoky v ul. Luční je 10 „divných“ tyčí – návrh na odstranění  

      viz. Foto 

d) špatný technický stav zábradlí přes „Plivátko“ – je demolováno chodci 



e) v ul. U elektrárny byli vykáceny stromy pro pokládku kabelů – budou nové? Také dlažba 

na chodníku? 

f) Není dodržována rychlost v oblasti M a V Jezu – pozvat koordinátora MP 

 

 

7. Diskuse – budoucí lávka z Pětidomí se občanům nelíbí… 

 

8. Závěr, termín další schůzky bude upřesněn 

 

 

 

Zapsala: Vl. Hrušková 

 

 

 

 

      

 


